
Styrelsemöte nr 7 Arilds byalag, 13 februari 2023  

Närvarande:  
Clas Hellstrand  
Christoffer Petersson  
Johan Lönnquist  
Lisa Båtelsson  
Marko T Wramén  

1. Mötets öppnande  
Ordförande förklarar mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag til l dagordning.  
• Clas har tillägg under punkten övrigt.  
• Lisa har tillägg under punkten övrigt om nästa styrelse 
och årsmöte. • Christoffer har tillägg under punkten övrigt 
om datalagring  
• Johan Christoffer har tillägg under punkten övrigt om möte 
kommunen trafik • Punkt 5, utvärdering Arildsdagen, skjuts till 
nästa möte.  
• Marko har tillägg under punkten övrigt om bastu  

3. Godkännande av protokoll från föregående styrelsemöte   

Johan har tillägg om att betalning på Ica inte gäller än, han har betalat 
själva.  

4. Ekonomi  
Lisa: Huvudbok och första resultatrapport klar, lager, avskrivningar 
kvar, lite fel ska  rättas. Som det ser ut just nu gör vi ett positivt 
resultat. Bokslutet är ännu ej helt  klart. Inkomsterna från bassängen 
var lägre under 2022 än 2021, kan bero på  pandemieffekten 2021, 
färre turister och besökare i bygden under 2022. 2022 ligger  på 
ungefär samma nivå som 2020, så ändå normalt.  
Både Valborg och Midsommar kostar mycket och ger små inkomster.  
Ukraina – bokföring, kontering blev rörigt men totalt fick vi ihop runt 
210.000 kronor. Verkar ha betalat ut cirka 6000 kronor för mycket, så 
det står Byalaget för. Kyrkan i  Höganäs var fullsatt vid 
arrangemanget.  

5. Utvärdering av Arildsdagen, Bordlägges.   
MEN, viktigt börja jobba med maten i tid, catering. Sist användes 
Citygross  delikatessdisk. Kostade 275 kr/person för gästerna 2022 
(175 kr gick till mat, 100 till  resten). Kommer att behöva höjas pga 
inflationen.  



Christoffer frågar Trädgården på Skäret om offert. Christoffer 
minns när det var  helgrillad gris, det var kul stämning. De som 
hade det fixade också tillbehör.  Lisa: Lika pinsamt varje gång att 
alla inte får plats i tältet. Kanske minska antalet  biljetter så att alla 
får plats?  
Helena har skickat med: tyckte det var mycket barnaktiviteter sist, 
både trollkarl,  fiskdamm och ansiktsmålning. 
Johan: Ansiktsmålningen kostade pengar, borde vi tagit betalt för. 
Ha swish-skylt  nästa gång om vi ska ha det.  

6. Verksamhet  

6.1 Renovering av Viktors kiosk  
Vi har fått anbud från Thoresson Bygg & Smide i Jonstorp, 112.000 ink 
moms. Förbättring av  trädetaljer, utvändig tvättning och målning och 
plåtdetaljer.  
Anbud från Svenska Bygg & Miljö AB, Patrik Bernhardsson i Brunnby. Ingår: 
byta och laga  snickeri, byta takpapp och spont, plåtdetaljer till 
fönsterbleck etc, måla om, handmåla ny  skylt. Mycket mer än ovan. 
110.000 ink moms.  
Beslut, anta anbud från Svenska Bygg & Miljö AB.  

7.Övrigt:  
7.1 Clas om Valborg: Vi har fått tillstånd från polisen att anordna 
Valborg. Vi måste ha  personal på plats att tända, bevaka elden och se till 
att den inte sprider sig, vara beredd att  släcka. Leif i Bräcke har tidigare 
gjort det men kan inte längre.  
Marko: Min granne, Magnus Samuelsson på Mattlummervägen 3, är 
brandman.  Lägga ut på Facebook och webbsida att vi söker 
brandman till Valborg.   

7.2 Clas: Möte med kommunen om vandringsslinga runt Arild, 22 
februari kl 14.00 i Ruffen.  Carola Mooe från Stadsbyggnadskontoret i 
Höganäs. Namnförslag: Arildsrundan,   

7.2 Lisa: Rotary har simskola för ukrainska barn i Höganäs kommun. Vill 
Arilds byalag bjuda  på bad i bassäng eller ha simskola i vår 
bassäng? Ja, låter bra.  

7.3 Lisa om årsmöte: Har påbörjat verksamhetsberättelse, kolla så jag 
inte har glömt något  vi gjort etc. Arilds vingård bokad 15 april kl 10, 150 
kr/person för lokal, kaffe och bulle.  Vi måste förbereda handlingar, skicka 
kallelse, påminna om möte och anmälan. Hamnföreningen ska ha möte efter 
oss.  

7.4 Gemensam städdag med hamnföreningen, kanske i juni.  

7.5 Lisa om ny styrelse: mycket att både ordförande och kassör 



avgår samtidigt, jag kan  tänka mig att vara kassör om jag slipper ta hand 
om bassängen (tidigare gjort det  tillsammans med Eva).  
Styrelsen tycker det låter mycket bra.  

7.6 Skötsel av bassängen. Vi kanske ska köpa tjänst att få hjälp?  
Joar som var 2022 var mycket bra. Kolla om vi kan hyra honom via hans nya 
jobb på Höganäs  sportcenter?  
Andra förslag på någon att jobba med/hjälpa till med bassängen?  

7.7 Christoffer om datalagring  
Skapa ett google drive-konto på ordförande-adressen, så har vi 
molnbaserad lagring (med  backup) där vi kan spara alla dokument etc. 
7.8 Johan om trafikmöte i kommunen  
Vi pratade om trafiken i byarna. Går det att skapa sommarparkering, som i 
Mölle? Går det  att sänka hastigheten ännu mer? Skapa ”gårdsgata” längst 
ner i byn där alla samsas? Nytt möte 1 mars, Lisa och Marko går på det.  

7.9 Marko: Ha simborgarmärke-simning i havet i Arild? Mölle ska 
arrangera det i sommar.  Marko kollar.  

7.9.1 Marko om bastu  
Det ser ljust ut men inget spikat. Mobil bastu på trailer, cirka 11 kvm , förrum 
och basturum.  Eldriven, går att slå på via internet. Två möjliga placeringar 
som vi har hopp om. Antingen i  hamnen via hamnföreningen, i högra hörnet 
av hamnen, nära lilla piren. Eller via kommunen  på parkeringen hamnplan, i 
hörnet närmast lilla piren.   
Bad via utkanten lilla piren, avtagbar stege där, med benäget tillstånd av 

hamnföreningen. 7.9.2 Marko ska kontakta tryckeriet, affischerna 

skurna konstigt.  

Nästa möte 22 mars kl 19 


